
RAASIKU KOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL 30.08.2024

Algus: 16.00; lõpp 17.45
Juhatas ja protokollis: Kristiina Välba
Osalejad:  Annika  Kiik,  Jane  Luks,  Kadri  Taalmann,  Marian  Leomar,  Janar  Uibo,  Siim
Merisaar, Kristo Konks, Krista Erg-Scacchetti, Piret Kangur, Maia-Liis Sild
Kutsutud: Triin Hallik, Kai Sinisalu
Puudusid: Markko Lepikult, Marta Kiik, Maarja Hüdsi, Stella Heiberg

PÄEVAKORD:
1. kahe lasteaia rühma laste arvu suurendamine (Lendoravad 22 lapselt 23 ja Oravajütsid 18 
lapselt 20);
2. arvamused kodukorra osas;
3. arvamused õppekava osas;
4. kohapeal algatatud küsimused

1. Laste arvude suurendamine lasteaia rühmades

 Oravajütsid – 18 lapselt 20 lapsele 
Direktor:  Laste  reaalne  arv  jääb  rühmas  18,  suurendamise  ettepanek  on  tingitud
otsustega lastest. Kui lapsel on otsus, siis võrdub üks laps kolmega. See põhjuseks,
miks vaja rühmas kohtade arvu suurendada. Reaalsuses lapsi sinna juurde praegu ei
tule, hetkel rühmas üks otsusega laps, siis see tähendabki 17 + 1 (+2 otsusest tingitud
kohta).
Hoolekogu otsus: anda nõusolek rühma suurendamiseks

 Lendoravad – 22 lapselt 23 lapsele
Direktor:  Tegemist  on  koolieelikute  rühmaga,  seaduse  järgi  lubatud  hoolekogu
otsusega  24  last.  Hetkel  vaja  kohta  lapsele,  kes  on  kolinud  Raasikule  ning  läheb
järgmisel aastal Raasiku kooli 1. klassi. Võimalus koht juurde moodustada on olemas.
Rühma esindaja: lapsevanemad ei soovi rühma suurendamist.
Hoolekogu  otsus:  anda  nõusolek  rühma  suurendamiseks  (hääletuse  tulemusel
poolt 7 liiget, vastu 3 liiget, erapooletu 2 liiget).
Hoolekogu märgib ära, et jagab Lendoravate rühma lapsevanemate muret võimaliku
rühma dünaamika lõhkumise osas aga seaduse alusel on lubatud kuni 24 last rühmas,
tegemist  on  koolieelikutega  ning  reaalne  vajadus  ja  ka  võimalus  on  rühma
suurendamiseks olemas.
Hoolekogu  küsimus  koolipidajale  –  milline  on  järgmise  5  aasta  plaan  seoses
lasteaiakohtadega Raasikul?

2. Arvamus kodukorra osas

Küsimus kooli  poolt  tõstatatud  seoses koolivormi  kandmise kohustuslikuks muutmisega  –
kevadel  arutatud  teema,  õpilasesindus koolivormi  poolt.  Erinevaid  riideid  juurde tekkinud
valikusse, lisaks hoolekogu ettepanek, et kool tegeleb veel vähemalt  1 koolivormi pakkuja
leidmisega.
Hoolekogu leidis, et  kodukorra muutmine põhjendatud ning alates 1. jaanuaris  2025 kooli
vähemalt 1 koolivormi elemendi kandmine kõigile kohustuslik.



3. Arvamus õppekava osas
Kooli ettepanekul õppekavas erinevad muudatused – mõnes aines poolaastapõhine hindamine,
hindamisjuhendis muutub eeskujulik (E) suurepäraseks (S) jms.
Hoolekogu leidis, et kõik muudatused põhjendatud.

4. Kohapeal algatatud küsimused

- Lasteaia  õueala  suureneb  Meierei  tn  parkla  arvelt.  Turu  tn  mänguväljaku  –
atraktsioonide, planeeritud aia jms kohta ei ole vallast infot;

- Ettepanek  tõsta  LA  värav,  mis  avaneb  autoparklasse,  lasteaia  ja  kooli  vahele
kõnniteele – muudab, liikumise ohutumaks;

- Kuidas  jälgitakse  uusi  kogemusteta  õpetajaid?  –  Kõigil  uutel  õpetajatel  mentorid,
lisaks jälgib õppejuht – alati on oodatud ka lastevanemate edasiviiv ning motiveeriv
tagasiside;

- LA aasta jooksul mitmel päeval suletud (õpetajate ühiskoolitused, meeskonnapäevad
jms) – lapsevanematele edastatakse teade, et kui lapsele kohta vaja, siis see alati ka
võimaldatakse;

- Vaikne tund koolieelikute rühmas – kas on võimalik pakkuda lastele muid tegevusi, et
ei peaks magama? Otsitakse võimalusi muudeks tegevusteks sel ajal.

- Käesolevast aastast on igas kooliastmes eriklass ehk kokku koolis 3 väikeklassi;
- Kehaline  kasvatus  –  jätkuvalt  probleem  hügieeniga  –  kodudes  palutakse  samuti

selgitada, õpetada ja harjutada lapsi, et peale liikumistundi on vaja pesta.


